



# VALLENSBÆK RIDEKLUB

Vallensbæk Rideakademi

Vallensbæk, den 04.04.2023

<b>VLR, bestyrelsesmøde, nr. 5, den 04.04.2023.</b>	
Deltagere	Britha, Luise, Henrik, Michelle, Dorthe og Emilie
Afbud	Anette og Isabella
Dagsorden	<ol style="list-style-type: none"><li>Godkendelse af dagsorden</li><li>Godkendelse og underskrift af referat nr. 4</li><li>Opfølgning på tidligere møder V. Britha:<ul style="list-style-type: none"><li>- Underskrift af Vedtægter fra den 15. marts 2023</li><li>- Underskrift af Forretningsorden og funktionsbeskrivelse for bestyrelsen og udvalg – medsendes</li><li>- Underskrift Bankkonto</li><li>- Generalforsamling 2023</li><li>- Nedsættelse af udvalg</li><li>- Aftale vedr. indkøb af dommerhuse og præmiepodier med VRA/Per</li><li>- Opdateret Stævne/aktivitetskalender-fremsendes efter 01.04.2023</li><li>- Nordea fonden ansøgning fra VRA/VLR</li><li>- Klubpris omtale</li><li>- Skulle vi ikke holdemøde med Per i april måned 2023</li><li>- TREC-aftale</li></ul></li><li>Orientering fra formanden<ul style="list-style-type: none"><li>- Ref. fra DRF's rep.møde</li><li>- Møde med Per</li><li>Cafeteria</li><li>Opbevaring</li><li>Ridesti</li><li>Tøj</li><li>Maling af bjælkehytter</li><li>EL / Lys / trin bjælkehytter</li><li>Rep af forreste (mørke) bjælkehytte<ul style="list-style-type: none"><li>- Championatregler</li><li>- Aftale med rideskolen</li><li>- Storskærm</li><li>- Rep. af VM-materiel (OM)</li><li>- Indkøb af ekstra hegn og samlestykker (i tilfælde af, at nogle går i stykker)</li><li>- Banetræning ved stævner (tidsrum og dage)</li><li>- Hjælperforplejning: kage ved 3-4 timer</li><li>- Nyhedsmail</li><li>- Bestyrelseshistorik</li></ul></li></ul></li></ol>

	<p>5. Orientering fra næstformanden</p> <p>6. Orientering fra kassereren</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Tilskud fra Parasport Danmark modtaget-</li> <li>- 1.Medlemstilskud fra Vallensbæk Kommune er modtaget</li> <li>- Regnskaber for stævner 1. kvartal 2023 – fremsendes efter 01.04.2023</li> <li>- Fællesregnskab for 1. kvartal – fremsendes efter 01.04.2023</li> <li>- Regnskab for 01.01-31.03.2023 fremsendes efter 01.04.2023</li> </ul> <p>7. Forslag om startklasse for VLR-ryttere til alle fremtidige stævner (c-stævner og opefter - dressur/spring) v. Luise</p> <p>8. Personlig forventningsafstemning v. Britha Kommunikation internt og eksternt</p> <p>9. Rapport fra udvalg:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>a) Dressurudvalg <ul style="list-style-type: none"> <li>Samle / male dressurhegn indkøb i 2022</li> <li>Stævnerapport for stævnet den 5. marts 2023</li> <li>Stævnerapport for stævnet med Paraklasser den 25.-26. marts</li> <li>Rideskolestævne den 02.04.2023</li> <li>Stævne planlagt til 02.-03.-09-2023 STORE HERSTEDAG</li> <li>DM / Paraudvalg:</li> <li>Steward kursus</li> </ul> </li> <li>b) Springudvalg</li> <li>c) Cafeudvalget</li> <li>d) Kæphesteudvalg <ul style="list-style-type: none"> <li>Forhindringer og vogne</li> <li>Udvidelse af holdet til 20 elever</li> </ul> </li> <li>e) Voltigeudvalg <ul style="list-style-type: none"> <li>Aflysning</li> </ul> </li> <li>f) TREC-udvalg</li> <li>g) Sponsorudvalg <ul style="list-style-type: none"> <li>Sponsorer</li> </ul> </li> <li>h) SoMe-udvalg <ul style="list-style-type: none"> <li>Opdatering af hjemmeside med udvalg og bestyrelse</li> <li>Opdateret oplysninger til DRF</li> <li>Oplysninger til andre samarbejdspartnere</li> </ul> </li> <li>i) Fællesskabsudvalg <ul style="list-style-type: none"> <li>Påskefrokost, "hjælperfest" eller lignende. Dato?!</li> <li>Indkøb af bankospil</li> </ul> </li> <li>j) Juniorudvalg</li> </ul> <p>10. Evt. herunder ny mødedato</p>
--	---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Ad 1

Dagsorden godkendt

Ad 2

Godkendt og underskrevet, referat nr. 4

Ad 3

Opfølgning på tidligere møder

V. Britha:

- Vedtægter fra den 15. marts 2023 underskrevet
- Forretningsorden og funktionsbeskrivelse for bestyrelsen og udvalg underskrevet
- Underskrift Bankkonto

Britha siger til når bestyrelsens medlemmer skal sende div. oplysninger til hende, til videresendelse til banken.

- Generalforsamling 2023  
Fint
- Nedsættelse af udvalg  
Gennemgang af div. udvalg med formænd
- Aftale vedr. indkøb af dommerhuse og præmiepodier med VRA/Per  
Aftale gennemgået og medtages til møde med Per
- Opdateret Stævne/aktivitetskalender-fremsendes efter 01.04.2023  
Britha er i gang med at opdatere kalenderen
- Nordea fonden ansøgning fra VRA/VLR  
Intet nyt
- Klubpris omtale  
Intet besluttet
- Skulle vi ikke holdemøde med Per i april måned 2023  
Se under ad 4
- TREC-aftale  
HJ renskriver, sender ud samt til underskrift ved næstkommende bestyrelsesmøde af to bestyrelsesmedlemmer

#### Ad 4

Orientering fra formanden

- Ref. fra DRF's rep.møde  
HJ refererer fra mødet
- Møde med Per – aftales efter påsken med flg. dagsorden:  
Cafeteria  
Opbevaring  
Ridesti  
Maling af bjælkehytter  
EL / Lys / trin på begge sider af bjælkehytter  
Aftale vedr. indkøb af dommerhus ect.  
Rep af forreste (mørke) bjælkehytte
- Championatregler  
Emilie sletter det gamle skema. Det gældende pointskema fremadrettet er det der ligger i reglerne.  
Hj spørger Anne hvordan regler for rideskolen ønskes fremadrettet
- Aftale med rideskolen  
HJ laver aftale vedr. klasser til spring og dressurstævner med faste proportioner
- Storskærm  
DRF har en skærm der er lejet til de kommende store stævner. Koster 3000 kr. at leje.  
Godkendt af bestyrelsen.
- Rep. af VM-materiel (OM)  
HJ er i dialog med OM spring vedr. maling og rep.
- Indkøb af ekstra hegn og samlestykker (i tilfælde af, at nogle går i stykker)  
Per har bestilt et ekstra hegn.
- Banetræning ved stævner (tidsrum og dage)  
Fremadrettet med faste tider – aftales med Per
- Hjælperforplejning: kage ved 3-4 timer  
Regler sendes af Britha til Dorthe, som kigger på evt. rettelser
- Nyhedsmail  
Gennemgang af pkt. godkendt, HJ sender ud
- Bestyrelseshistorik  
HJ sender forslag ud

#### Ad 5

Intet nyt fra næstformanden

#### Ad 6

Orientering fra kassereren

- Tilskud fra Parasport Danmark modtaget
- 1. Medlemstilskud fra Vallensbæk Kommune er modtaget, 2671 kr.
- Regnskaber for stævner 1. kvartal 2023 – fremsendt
- Fællesregnskab for 1. kvartal – fremsendt, laves endeligt med Maja efter påske
- Regnskab for 01.01-31.03.2023 fremsendt
- 215 medlemmer

#### Ad 7

Forslag om startklasse for VLR-ryttere til alle fremtidige stævner (c-stævner og opefter - dressur/spring) v. Luise – godkendt til fremadrettet stævner.

#### Ad 8

Personlig forventningsafstemning v. Britha

Åben drøftelse vedr. Kommunikation internt og eksternt, skriftligt og mundtligt, god hverdags kommunikation, hvilke medier, samlet bestyrelse overfor samarbejdspartnere.

Alt væsentlig som skal gemmes sendes på mail (obs'er på mail kan sendes på messenger)

Mail sendes til rette vedkommende

#### Ad 9

Rapport fra udvalg:

##### k) Dressurudvalg

Samle / male dressurhegn indkøb i 2022 - Michael Bøjer spørges til om han vil kunne hjælpe med dette

Stævnerapport for stævnet den 5. marts 2023

Er fremsendt

Stævnerapport for stævnet med Paraklasser den 25.-26. marts

Er fremsendt

Rideskolestævne den 02.04.2023

60 startede

Stævne planlagt til 02.-03.-09-2023 STORE HERSTEDAG

Blot obs, teknisk delegeret er på plads

DM / Paraudvalg:

Stewardkursus afholdes på VRA og afholdes under stævnet

Ansøgning – om startgebyr er indkommet – godkendt

KBH- mesterskab; 4 ponyer, 2 hest og 3 children er gået videre.

##### l) Springudvalg

Nye bomme er indkøbt, ca. 15000 kr.

Ibhm Walber – drøftes udlicitering af cafe? -> udsøges i Walber udvalget om hvor meget om hvordan dele kan udliciteres.

##### m) Cafeudvalget

Intet nyt

##### n) Kæphesteudvalg

Forhindringer og vogne - indkøbt

Udvidelse af holdet til 20 elever

##### o) Voltigeudvalg

Aflysning af stævne i marts grundet for få tilmeldte

##### p) TREC-udvalg

Stævne i maj

##### q) Sponsorudvalg

Møde snarest

Sponsorer – HJ er næsten færdig med omdeling af gaver – positive tilkendegivelser

##### r) SoMe-udvalg

Opdatering af hjemmeside med udvalg og bestyrelse

Opdateret oplysninger til DRF

Oplysninger til andre samarbejdspartnere

HJ sender udkast til Michelle vedr. valget til DRF

Emilie og Michelle ser på hvordan brugen af SoMe kan optimeres med et ugentlig nyhedsopslag

##### s) Fællesskabsudvalg

- Michelle og HJ taler om dato for fest  
Indkøb af bankospil – godkendt  
t) Juniorudvalg  
Intet nyt

Ad 10

Næste møde den 12. juni kl. 19.

---

Formand, Henrik Jørgensen

---

Bestyrelsesmedlem, Emilie R. Johansen

---

Næstformand, Dorte Mikkelsen

---

Juniorrepræsentant, Michelle Jensen

---

Kasserer, Britha Skov Jensen

---

Sekretær, Luise Marie Bak